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Abstract (en)
The device includes both active and passive sections formed on common support within common outer sleeve. The semiconductor optical
component comprises a mode adapter. The component comprises an active wave guide (24) and a passive wave guide (22) superimposed on it,
both being embedded within a sleeve layer (27). The wave guides are linked by a flared coupling section (SC) in which the width of the active wave
guide (24) decreases and the width of the passive wave guide increases. This is followed by a mode expansion section (SE) comprising only the
passive wave guide, whose section decreases within this region. The passive wave guide has a thickness between 100 and 200 nanometers.

Abstract (fr)
L' invention concerne un composant optique a semi-conducteur comportant un adaptateur de mode permettant d'assurer le déconfinement du mode
optique. Ce composant comporte un guide d'onde actif (24) et un guide d'onde passif (22) superposés et enterrés dans une couche de gaine (27).
Il est caractérisé en ce qu'il comprend successivement: une section de couplage évanescent (SC), dans laquelle la largeur du guide d'onde actif
(24) décrotit et la largeur du guide d'onde passif (22) augmente ; et une section d'expansion de mode (SE) comprenant uniquement le guide d'onde
passif (22) dont la largeur décroit. <IMAGE>
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